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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Palkovics László, technológiai és ipari miniszter 

Az interpelláció címe: "Mikor orvosolja a kormány a rezsitámogatási rendszer nyilvánvaló 
hiányosságait?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
A jelenlegi, kiszámíthatatlan gazdasági helyzetben számtalan magyar család és háztartás szembesül
azzal, hogy a kormány által nagy dobra vert rezsitámogatások rájuk nem vonatkoznak, méghozzá
teljesen értelmetlen okok miatt nem.
 
Itt van például az a három generációs család, akik egy helyrajzi szám alatt négy önálló lakrészben
élnek, külön villanyórával, külön gázkazánnal. Egyértelműen azon a többgenerációs családi házakra
vonatkozó  rendelet  célközönségét  képezik,  akik  hatósági  bizonyítvány  birtokában  külön
rezsitámogatásra jogosultak.
 
Az erre vonatkozó kérelmüket mégis megtagadták, így a négy lakásegység gáz és áramfogyasztását
egybevéve, a rendszer kizárja őket a támogatottak köréből, ezzel romba döntve a családi kasszát.
 
Vagy említhetném azt a hegyvidéki családot, akik a hatósági bizonyítványt benyújtva döbbenten
tapasztalták, hogy a külön lakásrészek után járó kedvezményes rezsi csupán a gázfogyasztásukra
vonatkozik.  Pedig a  két  lakásrész áramfogyasztása ugyanúgy külön áll:  két  hűtő,  két  mosógép,
kétszeres világítás.
 
Hasonlóan igazságtalan  a  jelenlegi  rendszer  azzal  a  nyugdíjas  házaspárral,  akik  gáz  bevezetése
helyett,  környezetkímélő  elektromos  fűtést  alkalmaznak,  s  így  kikerülnek  a  kedvezményezett
keretből.  Holott  gázfűtés  mellett  egy  ugyanekkora  lakás  fogyasztása  belefért  volna  a
rezsicsökkentett keretbe. Ezek a pórul járt emberek egytől egyig az önök rossz kormányzásának az



 
árát, a Fidesz-felárat fizetik meg.
 
Azért írtam Palkovics miniszter úrnak október elején egy írásbeli kérdést, melyben tárgyilagosan
bemutattam egy ilyen  esetet,  mert  ezek  a  családok nem a mi politikai  vitánkra,  hanem érdemi
válaszra és megoldásra várnak. Sajnos ehelyett csak az államtitkár asszonytól kaptunk egy nesze
semmi,  fogd  meg  jól  választ,  magasztalva  a  kormány  mostani  intézkedéseit,  de  egyetlen  egy
problémára sem reagálva. Gyakorlatilag azt írta a levélben, hogy mindenki örüljön csak annak, ami
van.
 
A szomorú az,  hogy maguk pontosan tudják,  hogy a rezsirendelet  tele  van hiányosságokkal  és
hibákkal.  Gulyás  Gergely  miniszterelnökséget  vezető  miniszter  is  elismerte  azt  egy  nyári
kormányinfón, amikor kedvezményes villanykvótát ígért azoknak a háztartásoknak, amelyek nem
használnak gázt, hanem a fűtést és a meleg vizet is villannyal oldják meg. Pontosan tudják tehát, mi
a probléma, és mi lenne a megoldás. Ehhez képest múlt héten már azt mondja Gulyás miniszter,
hogy “pillanatnyilag ennyire vagyunk képesek”.
 
Ha a támogatási rendszer ezen hibáit a kormány azonban nem orvosolja, akkor maguk nyíltan a
szemébe  hazudtak  ezeknek  a  családoknak.  Az  igazán  szomorú  az,  hogy  meg  tudnák  ezeket  a
problémákat oldani, csak úgy tűnik, nem akarják.
 
Ezért kérdezem Miniszter Urat, mikor fogják betartani a korábbi ígéretüket,  mikor orvosolják a
rezsitámogatási rendszer nyilvánvaló hiányosságait?
 
Várom válaszát!
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